
 

Skolebestyrelsesmøde 06.06.2024 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00 – 19.00 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup Ljungmann, 
Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Brian Grønning Jensen, Louise Søgaard Ørum 
Suppleanter: Vakant 

Medarbejderrepræsentanter: Marianne Møldrup, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine Gåsland 
Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld 
Elevrepræsentanter: Sam 9Y, Momin 9X, Mynte 8X 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 
17.00 – 17.05 TB 
 

Godkendt 

2.  Godkendelse af referat 
17.05 – 17.10 TB 

  

Bilag: Referat 15. maj – se opslag. 
Godkendt 

3.  Elevrådet 
17.10 – 17.20 TO 
 

Elevrådet orienterer. Elevrådet har haft fællesmøde i mellemtrin og 
udskoling. 
 
Ingen elevrødder tilstede.  

 
SKB vil se på muligheden for at deltage i første elevrådsmøde i 
udskolingen.  

4.  Godkendelse mobilpolitik 
17.20 – 17.30 TB 

Ledelsen har udarbejdet en justeret tekst på baggrund af udvalgets 
tekst og bestyrelsens forslag til justering. Den nye tekst anbefales 
godkendt, og politikken iværksættes næste skoleår. 

 
Godkendt. 
Mobilpolitik rulles ud i næste skoleår.  
 

5. 4 Skoleåret der gik 2023 - 24 
17.30 – 18.10 TD 

 

Opsamling og evaluering af årets bestyrelsesarbejde. Drøftelse af årets 
højdepunkter og udviklingspunkter i mindre grupper med 

tilbagemelding i plenum. 
 

- Bestyrelsesseminar på SIV 
- Sikring af ekstramidler til forlænget ventetid med ny skole 
- Princip for mobiltelefoner og smartwatches 
- Princip for klassedannelse 

- Princip for skole-hjem-samarbejde 
- Princip for idræt og badning 
- Budget proces og økonomiopfølgning 
- Høring skolens feriekalender 
- Høring Fredensborgmodel for frivillighed 
- Skoleudviklingssamtale 
- Trivselsforum 

- BSU-dialogmøder 
- Kontaktforældremøde 

- Forårsfest / åbent hus 
- Forældremøder 
- Lola Jensen forældreoplæg 
- Personalets dag 5. oktober 

 

Ønsker til årshjulet og kalender 2024-25. 
 
Stjerner:  

• Forarbejdet i dagsordenen giver bedre møder.  



 

• Bestyrelsesseminaret på SIV var godt. Bred enighed fra alle 
grupper.  

• God oplevelse at se, der er gang i pavillioner og dræn.  

• Godt at vi er begyndt at bruge kontaktforældrene mere.  
• God proces med kontaktforældremøder. Alle følte sig hørt.  
• Rigtig fint, når der også er andre SKB medlemmer, der styrer 

møderne, så det ikke altid er formanden.  
• God proces for at arbejde med principperne – oplæg fra 

arbejdsgruppe gives til ledelsen, ledelsen præsenterer princip 

for SKB. 
 
 
Ønsker:  

• Hold detaljeringsgraden på et passende niveau.  
• Husk at overholde, hvad bogstaverne dækker over TO, TD, TB 
• Hvordan kan SKB kompetencer komme bedre i spil?  

• Alle forældremøder skal have repræsentanter med fra SKB. 
• Basen vil gerne have SKB på besøg – lad os holde et møde på 

Basen.  

• Opfølgning på principperne – hvordan er det gået efter vi har 
lavet principperne? Spørge lærerne, om principperne virker.  

• Formøde for forældrene, hvis der er noget, der skal besluttes – 
så der spares tid på møderne ift at høre alle meninger. Det kan 

give forældrene en mulighed for at koordinere. 
Bestyrelsesarbejdet foregår på SKB-møderne, hvilket er 
væsentligt at notere sig. Ledelsen er referenter, men 
medarbejderne er en del af SkB. 

• Strukturen på møderne kunne være bedre, hvis vi alle bliver 
mere skarpe ift drøftelser. Ønsker mere effektivitet.  

• Ønske til kommende seminar – kan vi arbejde mere fokuseret 
med noget af det der kom fra sidste seminar. Fx profil på 
udskoling.  

• SKB: Er der noget, vi kan hjælpe med tidligere i processen?  
• Trivselsforum er det ene kontaktforældremøde + ét mere i det 

andet halvår.  
• Besøg fra ledelse og personale fra alle afdelinger.  

 
 

 

6.  Orientering fra SFO 
18.10 – 18.25 TO 

Mundtlig orientering fra SFO: 

• Orientering om Børnemiljø vurdering SFO1 Savannen. 

 

7.  Orientering fra ledelsen 
18.25 – 18.40 TO 

Skriftlig orientering fra ledelsen (ved spørgsmål, kan sagen tages op til 
et kommende møde):fr 

• Personalenyt: Der er ansat uddannede lærere til matematik i 
indskoling Thomas Madsen og Patrick Kisbye efter samtalerne 
15. maj.  

• Status 2. fremmedsprog: Der var ikke stort fremmøde til 
forældremøderne. En håndfuld elever har ønsket at skifte fra 
fransk til tysk. Der er oprettet nye tyskhold med klassevis 
tyskundervisning fra midt maj. Fransk fortsætter med ét hold 

pr. årgang med to-lærer ressourcer. Der opstartes ikke nye hold 
i tysk eller fransk på 5. årgang næste år – vi venter til 6. klasse 
jf. det nye folkeskoleudspil. 

• Bestyrelsessammensætning: Opfølgning fra sidste gang. Kort 
præsentation af mulig model for forskudt valgperiode for at 
sikre kontinuitet. Modellen kan overvejes og drøftelsen samt 
evt. beslutning kan tages efter sommerferien. 

• BSU-dagsorden juni: Børne- og Skoleudvalget dagsorden kan 
ses på https://dagsordener.fredensborg.dk/  

https://dagsordener.fredensborg.dk/


 

• Opfølgning ekstramidler: Toiletter er taget i brug. Pavillonen er 

monteret tirsdag 4/6 og installationer klargøres. 

• SFO-legeplads: Klatrestativ ordnet og genåbnet. Buskene er ved 
at vokse igen. Dræn på legeplads ved at blive udført juni-juli. 

• 9. årgang: Mundtlige prøver i gang 23. – 31. maj, dimission 

tirsdag 25. juni kl. 17 – 19.  

Mundtlig orientering: 

• Ledelsesopgaver: Jamie orienterer om ny fordeling af 
ansvarsområder i ledelsesteamet. 

Fra sidste gang: Skolesekretær Tove går på pension 1. august. 
Stillingen bliver ikke genbesat i første omgang, og opgaver 
bliver fordelt bland kontoret og ledelsen. 

• Henvendelser fra forældre: Fast punkt. 

 

8. 9

. 

Meddelelser 

18.35 – 18.45 TO 
 

Nikolaj: Der har været en fælles skrivelse fra bestyrelsesformand til 

BSU og forvaltningen, for at gøre dem opmærksom på behovet for 
vedligeholdelse af kommunens skolebygninger – særligt på baggrund af 
opdagelse af forvitret asbestplader i taget på Endrup Skole. 

 

9. 9
. 
Evt. 
18.45 – 18.55 TO 

 

Punkter til kommende møder: 
Generel evaluering klassedannelse og sammenlægning. 

Co-teaching evaluering. 
Drøftelse vikarforbrug. 
Godkendelse af mobilpolitik. 
Drøftelse af senere mødetidspunkt i udskoling – ønske fra elevrådet. 
Næste års kalender. 
Udkast til årshjul laves af formand og JS og drøftes på seminaret – 

sendes med ud med dagsordenen.  
 

 
Louise og Lola løber videre med planlægningen af Personalets dag.  
JS sender kalender ud for SKB incl. Seminar inden sommerferien.  

10.  Socialt arrangement 

18.45 – 20.00 
 

Vi griller og siger god sommer! 😊 

 


